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Írásbeli kérdés !
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Orbán Viktor miniszterelnök úrnak

"Miért tagadta le, hogy legalább 50 ezer magyar gyermek éhezik? "
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Miután az Ön - állítólag nemzeti és keresztény - kormánya leszavazta a Nemzet i
Minimum Program nevet viselő , a gyermekéhezés megszüntetését célzó civil kezdeményezést ,
a parlamentben is képes volt letagadni a drámai mérték ű hazai gyermekéhezést . On azt mondta ,
hogy "Magyarország ma egy olyan egyedülálló európai ország, ahol a gyermekek 90 százalék a
óvodás korától, azaz hároméves korától naponta négyszer az állam pénzén enni kap" . Arró l
persze már elfelejtett megemlékezni, hogy ez csak az érintett gyermekek 16%-ának jelent
megoldást, nekik is csak hétfőtől péntekig, holott sokan csak az óvodában, iskolában jutnak
élelemhez. Fejtegetéséhez kés őbb csatlakozott az Ön álszociológusa is, aki szerint azért ninc s
ma gyermekéhezés, mert az MTA, a Tárki és a Máltai Szeretetszolgálat által készített 2014 -
2015-ös kutatások valójában a Gyurcsány-kormány idejéb ő l származnak . Itt szeretném finoman
jelezni, hogy 2014-ben és 2015-ben is az On kormányáról beszélünk, még ha tanácsadój a
bizonytalanul is mozog az egész számok halmazában .

Kérdezem ezért Miniszterelnök urat :

1. Miért tagadta le, hogy ma Magyarországon legalább 50 ezer, de akár 200 ezer gyermek i s
éhezhet?

2. Miért szavazott az Ön kormánya egy minimum Nagykanizsa, de akár Debrece n
lakosságával is megegyező számú magyar gyermek éheztetésére ?

3. Mikor kívánnak érdemben is tenni valamit a hazai gyermekéhezés mérséklésére ,
megszüntetésére?

4. Ha a gyermekéhezésrő l kérdezik, miért hivatkozik a 2004-től a baloldali kormányok által
elindított ingyenes közétkeztetésre, mint a Fidesz-KDNP teljesítményére ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . november 16 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció
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